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Referat skolebestyrelsesmøde. 

 

Onsdag d. 18/6- 2025  

 

Afbud: Charlie, Katja, Klaus, 

Uden afbud: Tanja 

Til stede:  Dennis, Tine, Jakob, Jette, Stine, Janni, Mette, Trine, Ella, Odin, Janne  

Referat:  Stine  

 

Punkter til eventuelt:   
   
  
Nyt fra elevrådet (5 min): 

Der har været afholdt quiz-dag og rundbolddag for 6.årgang – planlagt af 
fælleselevrådet. 
Der mangler et elevrådsmøde, hvor eleverne skal beslutte, hvad de skal bruge bodens 
overskud til. 

 Alle klasser er blevet interviewet i forhold til værdier. 
 

Det er Odin og Ellas sidste bestyrelsesmøde. Jakob takkede dem for deres 
engagement og deltagelse i bestyrelsesarbejdet.  

 
Sidste nyt (10 min): 
Skoleårets planlægning 
 Der bliver lige nu lagt sidste hånd på næste års planlægning. Skemaet er lagt. 
 I skoleplanen kommer et nyt til FOS – Fælles om Skolen. 

Der er kommet ny bekendtgørelse, derfor er der ekstra fokus på skærpet tilsyn i 
forbindelse med omklædning til idræt. 

 
Ansættelser 

Der er ansat en mand i den ene stilling. Vi afventer en tilbagemelding i forhold til, 
hvornår vi kan offentliggøre navnet. Han har takket ja. 
 
Christian Blumensaadt har takket ja til den anden stilling. 

 
Natur og teknikforsøg på 5. årgang 

Det har været en forløb i N/T på 5. årgang, hvor eleverne er blevet stukket med en 
prikker, der er blevet af-sprittet mellem hver elev. 
 
Det har medført at vi har været i kontakt med Styrelsen for Patientsikkerhed og 
skolens Sundhedsplejerske.  
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Eleverne er blevet kontaktet af Nykøbing Sygehus, har fået taget blodprøver og er 
efter vores oplysninger blevet vaccineret. Det er muligt, at de skal vaccineres igen – er 
det tilfældet, betaler skolen, efter aftale med skolen. 
 
I den kommende uge kommer diabetessygeplejersken forhåbentlig og fortæller 
eleverne, hvordan det skulle være gjort korrekt. 
 

Økonomi (5 min): 
 Lige nu forventer vi et overskud i dette kalenderår. 
 
Der er overvejelse, over om nogle af pengene skal bruges på ansættelse i UC. 

 
Sakskøbingsamarbejdet (15 min): 
Overlevering   

Overleveringen til Sakskøbing er forgået i løbet af juni. Det skal sikre en tryg overgang 
til Sakskøbing Skole. Overleveringen har været positiv. 
 
Der har været præsentationsmøde på daginstitutionerne, hvor Simon, Jakob og en 
børnehaveklasseleder fra hver skole har deltaget. 
 
Tine gør opmærksom på, at vi fortsat skal have indskrivningsarrangementer i stil med 
dem, vi har haft de sidste år. 

 
Principper: (15 min) 
Ugeplaner Næste møde 
Klassedannelse Næste møde 
 

 
Personsager:  
    
 
E.v.t.: (10 min)  
 Årshjul – Eliteudøvelse skal væk 
 
 Skal der være 11 møder og 2 med Sakskøbing 

21.10. og 26.2. udgår. I stedet kan evt. punkter lægges i forlængelse af mødet med 
Sakskøbing. 
 
Repræsentanter fordeles på første møde – og datoer for forældremøder meddeles 
bestyrelsen inden første forældremøde. 
 
SFO’en har fokus på at Saxo skal udvikles. Derfor er der udarbejdet en plan for, 
hvordan personalet kan ”rulle”, så der kommer flere personaler i Saxo, og det giver 
mulighed for nye og spændende aktiviteter. 

 
 Tak til Jette for indsatsen i bestyrelsen. 

 
Datoer:   
Næste skoleår 
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Torsdag 21/8     
Mandag 3/11 med Sakskøbing skole (Elle) 
Torsdag 20/11    
Onsdag 21/1     
Mandag 2/3 med Sakskøbing (Saks)   
Mandag 22/6 kl. 18 
Mandag 22/9  
Torsdag 11/12 kl. 18  
Mandag 23/3 
Torsdag 23/4  
Onsdag 20/5 
 

 
Repræsentanter til klasserne  
0. årgang: Klaus, Charly   1. årgang:  Tine    
2. årgang:  Mette, Charly   3. årgang:  Dennis    
4. årgang:  Katja    5. årgang: Tine    
6. årgang: Dennis    Basen: Katja    
UC:  Katja, Tanja    Elevrådet:  Stine  
 


